
 
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van woensdag 24 april 2024 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Sjir, Albert, Michael, Nanna, Herman, Harry (verslag). 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
- Herman geeG aan dat hij zijn taak als bestuurder van de vereniging zal beëindigend. De reden ligt 
grotendeels in zijn privé-situaMe. Herman zal wel verbonden blijven door het uitvoeren van taken 
voor de vereniging. Herman heeG als toelichMng een mail gestuurd aan het bestuur. 
- Michael brengt een aantal extra punten in voor de vergadering. Dat zijn: selecMecriteria Europacup, 
Europacup 24 en 25 en de aanstelling van Maureen van Londen. 

 
3. Ingekomen en doorgestuurde stukken. 
- Een van de leden vraagt om de acMviteiten van de vereniging niet op zondagen te houden. Dit heeG 
ter maken met de geloofsovertuiging van dit lid. Het bestuur toont respect voor dit standpunt. 
Toevallig zijn er dit jaar veel acMviteiten op de zondagen. Normaliter is er een (betere) verdeling 
tussen zaterdagen en zondagen. We kunnen als vereniging niet alle acMviteiten op zaterdagen 
organiseren. Harry zal het betreffende lid beantwoorden. 
- De RvB heeG een reacMe gegeven op het door ons ingevulde en verzonden format van het VFR. In 
dit format zijn een aantal opmerkingen geplaatst die vervolgens weer op een tegenreacMe/aanvulling 
van onze zijde vraagt. Er vindt een discussie plaatst over het VFR en het aanleveren van stukken. Het 
ingevulde format is feitelijk ons huidige VFR. TegelijkerMjd is de commissie Fokkerij bezig om een 
nieuw voorstel uit te werken. Kunnen we dit nog aan de alv voorleggen? De agenda is al verzonden 
(15 maart was de deadline); de bijbehorende stukken staan in de Varia. Indien het voorstel vanuit de 
commissie 2 weken voor aanvang van de alv kan worden verzonden (dus uiterlijk 11 mei 2024) dan 
kan het nog worden meegenomen. Maar ook het bestuur moet in de gelegenheid worden gesteld om 
het betreffende document te bespreken. Weliswaar zijn de leden van de commissie onze specialisten, 
maar het bestuur is nu eenmaal eindverantwoordelijk. (Afgesproken wordt dat het bestuur uiterlijk 9 
mei 2024 in kennis zal worden gesteld over het voorstel) 
- SelecMe Europacup. Ook dit voorstel is niet opgenomen in de agenda en de Varia. Michael vindt het 
geen bezwaar als dit document op een later moment wordt besproken. 
 
De discussie over het niet Mjdig aanleveren van stukken levert de nodige emoMes op. Dit o.a. door 
een schrijven hierover opgesteld door het DB en per mail verzonden naar de overige bestuursleden.  
Jeroen meldt dat we stappen voorwaarts moeten ze0en en vraagt aan de bestuursleden of men daar 
achter kan staan. Het rondje langs de verschillende bestuursleden levert verschillende reacMes op.  
Uiteindelijk wordt besloten om de volgende bestuursvergadering hieraan te wijden. Jeroen zegt toe 
e.e.a. voor te bereiden. 
 
-Een van de leden heeG op facebook een bericht gezet over de beschikbaarheid van 2 pups. Vindt het 
bestuur dat dit eigenlijk een commerciële acMviteit is en dus niet op onze facebook-pagina 
thuishoort? Dit is best een lasMg punt. META verbiedt het om honden te verkopen via facebook, 
tegelijkerMjd willen we onze, goede, fokkers wel iets bieden. Besloten wordt om een standaard tekst 
samen te stellen (Albert/Harry) waarin de geboorte van pups wordt aangekondigd met een verwijzing 
naar de website van de vereniging. Deze standaard tekst zal voortaan op Facebook komen, andere 
teksten over het aanbod van pups zullen worden verwijderd. 
 
4. ALV.  
De stukken voor de ALV zijn opgenomen in de Varia, die inmiddels is verzonden. Albert heeG hiervoor 
een aantal documenten opgesteld, zoals het jaarverslag en de financiële verantwoording. Door het 



gebrek aan aangeleverde documenten, en het wachten daarop, heeG Albert onder Mjdsdruk de alv-
stukken samen met jeroen en Harry samengesteld. De overige bestuursleden zijn door het verstrijken 
van de deadline hier niet bij betrokken geweest. Een andere oplossing was niet meer mogelijk  
De ALV is op 25 mei. Aanpassingen aan de agenda en/of aanvullende documenten moeten dan 
uiterlijk 11 mei worden gemaild naar de leden. Het bestuur kan op de 9e de aanpassingen bespreken.  
 
5. Rondje langs de velden. 
Sjir:  

- Vizsladag. Maandag de 29e april is de laatste bespreking om de puntjes op de i te ze0en. 
Het aantal aanmeldingen is nog erg gering. In de Varia staat de dag genoemd, verder gaat er 
nog een mailing uit. Normaliter zijn er 40-60 aanmeldingen. Sjir bedankt Nanna voor haar 
ondersteuning.  

- Wandelingen. Drie leden zullen de wandelingen gaan organiseren, verspreid over het land. In 
sept. vindt de 1e wandeling plaats. 

Michael: 
- Maureen van Londen heeG zich beschikbaar gesteld voor de commissie Veldwerk. Michael is 

blij met haar aanbod. Het bestuur gaat akkoord met de aanvulling van de commissie. 
- Europacup 2024. ORWEJA heeG besloten dat “Met ingang van 01-01-2024 mogen 

gecoupeerde honden niet meer deelnemen aan tentoonstellingen, wedstrijden en proeven”. 
Dat is een teleurstellend bericht omdat daardoor veel honden niet meer mee mogen doen 
met wedstrijden in Nederland. Het organiseren van een EC in Nederland lijkt hiermee niet 
meer mogelijk. 
De uitnodigingen voor deelname aan de Europacup gaan er binnenkort uit. Half juni weten de 
deelnemers of ze zijn geselecteerd, nadat het bestuur de definiMeve selecMe heeG bepaald 
nav een voorstel van de comissie veldwerk. Er zijn weinig kwalificaMes gehaald, wordt dus 
nog spannend. Wel kunnen we twee jeugdteams aanmelden. 

Herman: 
- Maakt zijn acMviteiten van dit jaar nog af en zegt toe lid te blijven van de commissie 

aporteren en zweetwerk. 
- Het aantal inschrijvingen voor de workshop apporteren (4 mei) is, slechts, 4. Het bestuur 

vindt dat dit toch door moet gaan. 
- De SJP oefendag is op 15 juni.  
- 12 oktober is de SJP. Dat staat nog niet in de agenda op de website. 
- Op 21 september is de MAP. Er zijn nog helpers nodig.  

 
Nanna: 

- 26 inschrijvingen KCM; is weinig. 
- Puntentelling jaarprijzen kunnen op de website. Nanna stuurt Exel bestand naar Harry. 
- Stuurt jaarprijzen naar Herman en Michael en welke elke prijzen naar Albert. 

Albert zal dan de cerMficaten printen. 
- Verslag Fokkersoverleg is nog niet gedeeld. Nanna doet dit alsnog. 
- Wat doen we als leden de bestaande gedragscode niet respecteren? Reageer je dan als lid 

van het bestuur, als medelid of gewoon als mens? Dat laatste heeG de voorkeur. Komt hier 
een vervelende reacMe op dan wordt dit een punt van bespreking. In de situaMe waar dit 
heeG gespeeld kunnen we het organiserende bestuur vragen om acMe te ondernemen.  

- Er wordt een concrete melding gemaakt over het gedrag van een lid Mjdens een wedstrijd en 
Jeroen belt met de keurmeester voor meer informaMe. 

Albert:  
- past VFR aan aan de opmerkingen vanuit de RvB en deelt dit vervolgens met Nanna en Harry. 

Jeroen: 
- nog geen bestuurslid exterieur gevonden. 

 



Afsprakenlijst 24-4: 
Nanna: 

- Puntentelling jaarprijzen kunnen op de website. Nanna stuurt Exel bestand naar Harry; Komt 
via Herman, 

- Stuurt jaarprijzen naar Herman en Michael en welke elke prijzen naar Albert. 
- Puntentelling jaarprijzen kunnen op de website. Nanna stuurt Exel bestand naar Harry. 
- Stuurt jaarprijzen naar Herman en Michael en welke elke prijzen naar Albert. 
- Verslag Fokkersoverleg mailen. 
- Aanpassingen huidige VFR uiterlijk 9 mei na het bestuur, omdat goedkeuring ALV is vereist en 

voornemen uiterlijk 11 mei moet worden aangemeld. 
Michael: 

- Beslissing over gecoupeerde staarten uitwerken met de consequenMes voor de EC zodat we 
dit een volgende bestuursvergadering dit kunnen bespreken. 

Albert: 
- Aanpassen VFR (format RvB en indien van toepassing aanpassing huidige VFR op agenda ALV) 
- Printen van cerMficaten. 
- standaard tekst opstellen (Albert/Harry) waarin de geboorte van pups wordt aangekondigd 

met een verwijzing naar de website van de vereniging. 
 
Jeroen: 

- voorbereiding discussie communicaMe. 
- Belt keurmeester n.a.v. negeren gedragscode Mjdens een wedstrijd.. 

Harry: 
- zal het lid zondagsacMviteiten beantwoorden 

 
Afsprakenlijst horende bij 27-3 (niet behandeld) 
Nanna, Michael en Herman niet besproken vanwege hun afwezigheid. 
Albert:  

- Nieuwe versie resultaten 2023 en begroMng 2024 is verzonden.  
- Het voorstel beheer website: er komt een voorstel over een nieuwe website. 
- smiley, na het lezen van de nieuwsbrief; vervalt. 

Jeroen:  
- heeG contact met een nieuw bestuurslid vanwege de vacature evenementen. 
- Judith Greve zal zich bezig gaan houden met ZooEasy. 

 
Het verslag wordt goedgekeurd en kan op de website worden gezet (Harry). 
     
 
Afsprakenlijst 27-3 
Albert: 

- Rooster van aGreden 
- VFR overze0en 
- Foknormen RvB in de Varia 

Jeroen: 
- Contact eigenaar reu 
- Naar alv RvB 
- Samen met Harry mail versturen naar fokker die heeG gefokt met fok uitsluitend gebrek en 

erfelijke oogafwijking. Fokker geeG aan dat teef is overgedragen/verkocht aan zoon. Bestuur 
vraagt om bewijzen dat fokker (formeel) niet kan worden aangesproken op deze dekking, 

Harry:  
- Format VFR naar Albert 
- VFR naar RvB 



- Commissie jaarprijzen laten weten dat de resultaten op de website kunnen worden geplaatst. 
- Op de agenda volgende vergadering: alv, nakomen van afspraken, selecMecriteria Europacup 

veldwerk, reglement JBT, begroMng KCM, opzet voor het aanpassing VFR, organisaMe 
wandelingen 

- Bestuur AMCM berichten dat we achter hun standpunt staan 
- Uitslagen shows naar Judith Greve i.v.m. verwerking in ZooEasy 

 
Afsprakenlijst 28-2 
Nanna: 

- opsturen: begroMng KCM, opzet aanpassingen voor het nieuwe VFR 
- tekst KCM naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 
- opstellen lijst aanmeldingen jaarprijzen. 
- Verslag fokkersoverleg 

Michael:  
- uitwerking van de selecMecriteria. Europacup, Wordt uiterlijk 15 maart verzonden aan 

bestuur. 
Herman: 

- aangepaste versie reglement JBT.  
- Organiseert een SJP oefendag. 
- Tekst oefendag naar Albert i.v.m. de Varia (voor 15 maart). 

Jeroen: 
- Aangepaste versie visie op de communicaMe uitgewerkt naar Harry. 
- Contact andere vereniging over VFR. 

 
Besluitenlijst 24-4 

1. Bestuursvergadering van 29 mei staat in het teken van communicaMe. 
2. Maureen van Londen wordt lid van de commissie Veldwerk. 
 

Besluitenlijst 27-3 
1. Vizsladag naar 19 mei 

Besluitenlijst 28-2 
1. Bestuursverslagen komen compleet op de website. 
2. Er komt geen evaluaMegesprek over de Europacup.  
3. Vizsladag is op 16 juni op de Waltakke 
4. Als men inschrijG voor een evenement dan al er verwezen worden naar het document 

“inschrijving voor evenementen”. 
5. Na 1 jaar huidige bestuur gaan we terugblikken en vooruit kijken.erugblik afgelopen jaar. 

Besluitenlijst 29-11-23 
1. Nanna wordt bestuurslid Fokkerij en gezondheid. 
2. Vrijwilligers ontvangen een cadeaubon 

Besluitenlijst 1-11-23 
1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiMeve intenMe organisaMe Europacup 2025 



Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 
1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 

Punten onder de deurmat: 
Mensen langer vasthouden op KCM 
Fokken met reu buiten de vereniging 
 

 


